
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 19. marts 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 70
Forslag til folketingsbeslutning om at forbyde bomtrawl.
Af Søren Egge Rasmussen (EL) m.fl.

Spørgsmål 46
Ministeren oplyser i svar på spørgsmål 17, at det ikke er obligatorisk at angive, hvorvidt 
der er anvendt kædemåtter i fiskeriet. Mener ministeren, at det er relevant for at fremme 
et bæredygtigt fiskeri og minimere påvirkningen af havbunden at vide om et fartøj fisker 
med kædemåtter? Og vil ministeren tage initiativ til, at det bliver obligatorisk at dette 
angives i logbogen? Eller på anden måde sikre, at denne information bliver tilgængelig?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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Offentligt
B 70 - Spørgsmål 46
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